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Protokół nr 2/2016 

posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu 29 marca 2016 r., w godz. 13
00

 – 14
20

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk otworzył posiedzenie 

Komisji. Następnie zaproponowała następujący porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2015 rok. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XVIII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 
 

Ad.1 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

 Członkowie Komisji Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęli protokół nr 1/2016 z dnia 

26 lutego 2016 roku. 

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

ze sprawozdaniem z działalności  Komisji Budżetu i Finansów za 2015 r., co przedstawia 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk zaproponował zatwierdzenie w/w 

sprawozdania. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie zatwierdziła sprawozdanie z działalności  

Komisji Budżetu i Finansów za 2015 r. 

 

 

Ad.4 

 Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady 

Powiatu w Białogardzie na XVIII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru  zniżek nauczycielom zatrudnionym  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Białogardzki, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach oraz zasad zwalniania od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, co przedstawia załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru  zniżek nauczycielom zatrudnionym  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Białogardzki, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach oraz zasad zwalniania od obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, po co są ustalane obowiązkowe godziny zajęć 

dydaktycznych. 

Straosta Białoagrdzki – Tomasz Hynda poinformował, że etat nauczyciela ustalony jest przez 

kartę nauczyciela. Jeżeli nanuczyciel zajmuje stanowisko kierownicze to wtedy przysługują 

mu zniszki w etacie. Znizki wynikają z liczby oddziałów które są w danej placówce. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

pytań do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru  zniżek nauczycielom zatrudnionym  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Białogardzki, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach oraz zasad zwalniania od obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie szczegółowych zasad 

udzielania i rozmiaru  zniżek nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Białogardzki, którym powierzono stanowiska kierownicze  

w szkołach oraz zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.  
 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru  zniżek 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Białogardzki, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach oraz zasad 

zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

b) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy są inne źródła finansowania kosztów 

działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej. Jeśli tak to w jakiej kwocie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że Powiat dopłaca do działalności 

WTZ –ów ze środków własnych.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał o dofinansowanie spoza powiatu.   
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że jeżeli właścicielem warsztatów jest 

samorząd to może wspierać działalność. Warsztaty rozliczają się z powiatem z kwot które są 

przekazywane w ramach algorytmu wynikającego z warsztatów i z przekazanej dotacji od 

Powiatu.  Dotacje dla Warsztatów w Białogardzie i Karlinie są przekazywane przez Powiat na 

podstawie zawartych umów. Następnie oświadczył, że kwoty jakie są przekazywane przez 

inne samorządy są mu nie znane. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy szczegółowe rozliczenia z przekazanych kwot 

są dostępne.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że składane są sprawozdania  

z rozliczenia z przekazanej dotacji. Rozliczenie jest przyjmowane na posiedzeniu Zarządu. 

Organem kontrolnym do rozliczenia tych środków zgodnie z algorytmem jest PCPR  

i PFRON. Na terenie Powiatu są dwie takie jednostki w Karlinie i Białogardzie.  

Członek Komisji – Adam Kołacki poinformował, że interesują go koszty osobowe. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że większość środków finansowych jest 

wykorzystana na koszty osobowe. Poinformował, że jest to placówka terapeutyczna.  

W ramach której odbywają się m. in. zajęcia kulinarne. Na zajęciach uczestnicy uczą się 

samoobsługi. Poinformował, że na stronach NIK znajduje się protokół w którym została 

zawarta analiza dot. funkcjonowania WTZ-ów. W dokumencie tym została przedstawiona 

negatywna ocena działalności WTZ-ów, z tego względu, że nie są spełnione założenia. 

Uczestnik przebywa określoną liczbę lat i znajduje zatrudnienie. Niestety u nas są osoby, 

które są uczestnikami cały czas nawet ponad 20 lat, co jest nie zgodne z założeniami. 

Uczestnicy na zajęciach mieli być nauczeni pewnej samoobsługi i umiejętności w znalezieniu 

pracy i utrzymania się. Zajęcia odbywają się od godziny 8
00 

do 14
00

. Stwierdził, że ta główna 

przesłanka nie jest spełniona.   

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy jest dużo zgłoszonych barier 

architektonicznych do likwidacji. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że zgłaszanych wniosków jest dużo. 

Natomiast nie wszystkie są rozpatrywane pozytywnie a główną przeszkodą jest to, że osoba 

się wycofuje ze względu na brak środków na tz. udział własny. Stwierdził, że udział własny 

jest warunkiem wiążącym. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 
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c) zmiany statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie zmiany statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany 

statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany statutu Zarządu 

Dróg Powiatowych w Białogardzie. 
 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady w sprawie zmiany statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie,  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

d) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, co przedstawia załącznik nr 6  

do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznała członków Komisji z projektem uchwały - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, dlaczego RCM nie przeznaczył części lub całości 

środków otrzymanych za nadlimity, kwoty około 2 mln zł na spłatę kredytu, mając 

zabezpieczone środki  finansowe w kwocie 200.000 zł na działalność. Uważa, że to 

spowodowałoby spadek długu o 2 mln zł a odsetki zostałyby uratowane. Stwierdził, że na 

utrzymanie RCM ma zabezpieczone środki finasowe. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto oświadczył, że RCM nie miała zabezpieczonych środków na 

utrzymanie. Spółka musiałaby zaciągnąć kredyt na utrzymanie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że taka możliwość była analizowana. 

Patrzymy na to aby z tych środków zabezpieczyć funkcjonowanie Spółki na okres 10 lat.  

W tej chwili jest prowadzona analiza i czekamy na zamknięcie bilansu Spółki. Stwierdził,  

że ze środków finansowych, które ma Spółka chcemy zabezpieczyć jej funkcjonowanie na 10 

lat czyli na okres spłaty pożyczki. Dodał, że po 10 latach raty z dzierżawy będą przychodem 

Spółki RCM. Stwierdził, że tańsza jest pożyczka z Agencji Rozwoju Rolnictwa niż 

zaciągniecie dodatkowych kredytów.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, jaki jest roczny koszt utrzymania Spółki RCM.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że koszt jest ustalany. 

Członek Komisji – Adam Kołacki odniósł się do wypowiedzi Prezesa RCM, która miała 

miejsce podczas ostatniej Sesji RP w Białogardzie na której poinformował Radę, że w Spółce 

jest osiem etatów. Uważa, że przy tak małym zatrudnieniu nie trzeba tyle czasu aby ułożyć 

budżet. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że radny otrzyma informacje na w/w 

temat. 

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że cyt.: „pamiętam doskonale, że padło z Pana 

ust takie stwierdzenie, że jak już będzie zakończony proces wydzierżawienia to otrzymamy te 

umowy”. Zapytał, czy Starosta nadal podtrzymuje to.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda stwierdził, że sprawa jest skomplikowana. Odnośnie 

ujawnienia umowy zostało złożonych kilka wniosków. Problem ujawnienia umowy jest 

rozstrzygany przez organy SKO, ponieważ Powiat wydał odmowne decyzje dotyczące 
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ujawnienia umowy dzierżawy z tego względu, że właściciel umowy, czyli Regionalne 

Centrum Medyczne Sp. z o.o. w Białogardzie i Centrum Dializa Sp. z o.o. w Sosnowcu 

zastrzegły ujawnieni umowy w dokumentach. W związku z tym ich zdaniem nie jest to 

informacja publiczna ze względu na interes obu spółek.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, kto złożył wniosek do SKO. 

Wicestarosta - Piotr Pakuszto wszystkie cztery zainteresowane podmioty. Dodał, że Powiat 

postępuje taką samą procedurą we wszystkich wypadkach. Oświadczył, że Powiat otrzymał 

zakaz na udostępnieni informacji ze strony obu spółek. Powyższy dokument otrzymał tylko 

do wiadomości.   

Członek Komisji – Adam Kołacki przypomniał, że starostowie reprezentują właścicieli 

Spółki RCM. Dodał, że to nie jest prywatna grupa właścicielska.  

Wicestarosta - Piotr Pakuszto zgodził się ze swoim przedmówcą. Oświadczył, że jako Organ 

Właścicielski jako Zgromadzenie Wspólników mają pewne obowiązki, ale oprócz nich jest 

jeszcze Rada Nadzorcza i jednoosobowy Zarząd, który jest głównym elementem 

zarządzającym Spółką. Poprosił, aby nie dopisywać im ewentualnych możliwości, których 

bezpośrednio nie mają. W Spółce jest Zarząd i to Prezes decyduje, czy dokumenty zostaną 

udostępnione. Stwierdził, że z naszego punktu widzenia nie ma problemu, aby udostępnić 

dokumenty. Oświadczył, że strony umowy się na to nie zgadzają.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy w gestii Starostów jest odwołanie Prezesa.  

Wicestarosta - Piotr Pakuszto oświadczył, że w gestii Rady Nadzorczej. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy na wniosek Właściciela można odwołać 

Prezesa. 

Wicestarosta - Piotr Pakuszto udzielił twierdzącej odpowiedzi. 

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że starostowie jako właściciele Spółki mają 

instrumenty, które pozwalają oddziaływać na Prezesa w taki sposób, żeby nie robił co chce.  

Wicestarosta - Piotr Pakuszto przypomniał radnemu, że jeszcze jest druga strona umowy 

Centrum Dializa, która nie wyraża zgody. 

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że chcielibyśmy aby mieszkańcy mogli 

również stwierdzić na podstawie umowy czy decyzja była słuszna, właściwa i z zyskiem dla 

społeczeństwa. Pytania te są dlatego, że nikt nic nie wie. 

Wicestarosta - Piotr Pakuszto uważa, że należy spojrzeć na to strategicznie z punktu 

widzenia radnego rady powiatu i zważyć dwa elementy. Pierwszy element był taki, że nie jest 

żadną tajemnicą, że w miesiącu grudniu 2015 r. została przekazana taka informacja,  

że ogólnie spółka jest dużym zagrożeniem i ma problem z płynnością finansową. Czyli można 

byłoby domniemać, że Powiat jest przed decyzją taką czy szpital będzie dalej funkcjonował 

czy będzie w upadłości układowej bądź w likwidacyjnej. Stwierdził, że z drugiej strony  

mamy koniec marca 2016 r. i zaraz początek kwietnia, spłacane są zobowiązania szpitala do 

Agencji Rozwoju i Przemysłu i nie ma żadnych długów w Magelanie czy w innych para 

bankach. Stwierdził, że obecnie jest czysta klarowna sytuacja. Dodał, że działalność lecznicza 

jest  prowadzona, ludzie są leczeni. Oświadczył, że nie rozumie pytania radnego A. 

Kołackiego.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy dobrą decyzją jest to, że dzisiaj jest 140 osób 

bez pracy. 

Wicestarosta - Piotr Pakuszto zapytał skąd radny ma taką informację. Do PUP w 

Białogardzie zgłosiło się 40 osób, których ostatnim pracodawcą był RCM.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, ile jest łóżek na oddziale dziecięcym na chwilę 

obecną. 
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Wicestarosta - Piotr Pakuszto oświadczył, że ma taką informację, że Centrum Dializa 

planuje przeniesienie oddziału w jedną lokalizację. Została również przeprowadzona analiza 

obłożenia łóżek na poszczególnych oddziałach. Ilość łóżek która została na oddziale 

przewyższa obłożenie z ostatniego roku.  

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała, kto z 17 radnych miał prawo i przeczytał tą umowę. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że umowa była negocjowana przez 

zespół w którego skład wchodzili przedstawiciele Właściciela a następnie treść umowy 

zaakceptował Zarząd Powiatu. Dodał, że wszyscy członkowie Zarządu podpisali klauzulę 

poufności i tą wiedzę mają dla siebie, co wynika z ustawy o działalności leczniczej, z ustawy 

o komercjalizacji  przedsiębiorstw.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że wpływy z czynszu dzierżawnego miały 

pokryć ratę na spłatę pożyczki z Agencji i pokryć koszty funkcjonowania spółki. Teraz mówi 

się o zaciąganiu kredytu na funkcjonowanie Spółki RCM-u. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał skąd radny ma taką wiedzę. Stwierdził, że nie 

ma takiej wiedzy. Wyjaśnił, że raty pokrywają tylko koszty spłaty pożyczki. To było 

najkorzystniejsze, co się dało wynegocjować. Dlatego planując budżet na 2016 r. mamy cały 

czas w pamięci, że mamy spółkę, która musi funkcjonować. Dodał, że w ostatnich dniach 

grudnia 2015 r. odbyły się negocjacje dot. wypracowanych nadlimitów w wyniku których 

udaje się wynegocjować korzystne nadlimity. W tej chwili czekamy na zamkniecie bilansu. 

Oświadczył, że na dzień dzisiejszy jest wiedza, że kwota w wysokości 200.000 zł może zostać 

zdjęta z budżetu. Powiat nie będzie musiał zaciągać kredytu na dokapitalizowanie Spółki, 

ponieważ ona dysponuje swoimi środkami. Stwierdził, że w ramach środków finansowych, 

które posiada chcą tak ją zorganizować, żeby to nie budziło wątpliwości.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy w związku z wydzierżawieniem szpitala 

Spółce Centrum Dializa wynagrodzenie miesięczne Prezesa RCM zostanie utrzymane w tej 

samej wysokości. Uważa, że są dwie różne sytuacje zawodowe w których ten pan się 

znajduje. Uważa, że obecnie odpowiedzialność jest mniejsza w związku z czym koszt jaki 

ponosi Spółka RCM na jego wynagrodzenie powinien ulec zmniejszeniu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda stwierdził, że ta kwestia podlega analizie. 

Wynagrodzenie Prezesa ustala Rada Nadzorcza. 

Członek Komisji – Anna Kodź podziela zdanie radnego Adama Kołackiego. Uważa,  

że Prezes nie powinien zarabiać tyle co przed wydzierżawieniem przedsiębiorstwa. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, co z salą operacyjną. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w świetle nowej ustawy, nowych 

przepisów do bloku operacyjnego musi być odrębny dostęp z każdego oddziału.  Warunek 

jest taki, że do każdego z oddziałów musi być osobna droga. W naszym projekcie to jest. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2016. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2016. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 1 głos głosów, 

wstrzymujących – 0 głosów) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, w brzmieniu jak przedstawia załącznik  

nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

e) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2016 – 2025, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żul zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego 

na lata 2016 – 2025. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 
 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 1 głos 

wstrzymujących – 0 głosów) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu - 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 

2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.5 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał ile nagrody przeznaczył Starosta dla sportowców. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że po 1.000 zł. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poinformował  

o wyczerpaniu porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 
      Protokołowała 

Violetta Adamczewska 

 

 

             Przewodniczący  

  Komisji Budżetu i Finansów  

  

Jerzy Żuk 


